

Ref: US18-007-DFA

Date: April 2, 2018

To: All GAs, Coordination Boards, and IA-Directed Churches

CC: IA EXCO Members, IA offices

Re: Fundraise for True Jesus Church in Kawaguchi, Japan

Dear Brethren,

Hallelujah! Greetings in the name of our Lord Jesus!

1. To execute in accordance with the letter from Japan Coordination Board 【真日聯字第 18-08 號】 and the resolution in 12-2 IA Executive Council meeting.
2. Kawaguchi Prayer House in Japan has purchased a church building, signed up a contract on November 30, 2017, and closing on February 8, 2018. The prayer house was officially relocated to this new building for service on Feb 8, 2018.

Address: 3-28 Naka-cho Kawaguchi-shi, Saitama-ken, 〒332-0022 JAPAN

Contact Person: Bro. Hayashi Susumu Tel: 8148-291-9459, 8190-8567-0526

E-mail: kawaguchi@tjc.org

3. The building of the Kawaguchi House of Prayer costs 120,000,000 Japanese Yen. And with the renovation and application expenses, the total price is 135,300,000 Japanese Yen. Presently the Kawaguchi House of Prayer members have raised 48,500,000 Japanese Yen in their church building funds and 86,800,000 Japanese Yen (about USD 810,000) are required. Please refer to the attachment.
4. Please put forth the spirit of one family in Christ by transmitting the love to one another (2CO 8:12-14). All GAs, CBs, and IA-directed Churches are to wire this collected fund for Kawaguchi Prayer House in Japan to the account indicated in the followings, and please footnote Kawaguchi Prayer House in Japan to the contribution.

Account Name: Religious Corporation, True Jesus Church Tokyo Sumida Church

Account Number: 0202190

Bank Name: MUFG Bank, Ltd.

Bank Branch: Tokorozawa Branch

Branch Number: 295

Swift Code: BOTKJPJT

5. May the grace and the peace always be with you!

Emmanuel,

Yours in Christ,



Fuming Tse
Chairman

函 號：US18-007-DFA

日 期：2018年4月2日

受文者：各國總會、聯絡處、聯總直屬教會

副 本：聯總負責人、聯總辦事處

哈利路亞 奉主耶穌聖名發函

主 旨：日本川口祈禱所購堂募款

說 明：

- 一. 依據日本聯絡處來函【文號:真日聯字第 18-08 號】及 12-2 聯總負責人會議決辦理。
- 二. 日本川口祈禱所已購得會堂，於 2017 年 11 月 30 日簽約，2018 年 2 月 8 日交屋，並從 2 月 14 日起，正式移到新會堂聚會。
地址：332-0022 日本国埼玉県川口市仲町 3-28
聯絡人：林進弟兄，電話：8148-291-9459、8190-8567-0526
E-mail: kawaguchi@tjc.org
- 三. 目前已購置日本川口祈禱所會堂的費用約 1 億 2,000 萬日圓，加上內裝修及申請等費用，一共需花費 1 億 3,530 萬日圓。目前已籌備 4850 萬日圓，尚須 8680 萬日圓 (約美金 81 萬)。
- 四. 請發揮主內一家，有無相通的愛心 (林後八：12-14)。請各總會、聯絡處及聯總直屬教會收集此捐款後，匯至以下的帳戶，並請註明奉獻用途為日本川口祈禱所購堂基金。

帳戶名稱： Religious Corporation, True Jesus Church Tokyo Sumida Church
帳戶號碼： 0202190
銀行名稱： MUFG Bank, Ltd.
銀行分行名稱： Tokorozawa Branch
銀行分行號碼： 295
轉帳碼： BOTKJPJT

- 五. 願主的恩惠與平安常與您們同在!

順 頌

以 馬 內 利

總 負 責

車 富 銘